
  

Protokoll fra styremøte nr. 9/17 – Østfold Travforbund  

Tid: mandag 06.11.2017 

Sted: Momarken Travbane – Spiserommet 

Tilstede: Ole Ødegaard, Kristin Strøm, Geir A. Kristofferstuen, Halldis Holm og Sten Strandberg. 

Fra adm. Elin Kristin Nilsen og 1.vara Jan-Fredrik Møller  

 

1) Protokoll styremøte 09.10.2017 –vedtatt uten kommentarer 
2) Referatsaker 

a) Høstkonferansen ble avholdt som planlagt, lørdag 21.september på Quality Hotel, Sarpsborg. 
  33peroner møtte. ØT har fått gode tilbakemeldinger.  

 –ØT støtter opp om «Norske Skog» modellen. 
 -ØT Henstiller at travlagene tar med seg flere representanter til konferansen neste år. 

 
b) 12 ettåringer møtte til høstens Til start! Kurs – det ble en super fin trening – Vel gjennomført av både 2 og 

4beinte. 
-Line Solberg jobber for å få til fellestrening. To datoer er forespurt Momarken om ledig.  

        -Banemann Tore Sandaker skal ha kopi etter bekreftelse fra MT om bruk av banen – til info. 
c) Nettsiden kurs – 3 har meldt seg på så ordinært kurs ble utsatt- Forbundssekretær sørger for at de 3 får 

opplæring og får vedlikeholdt sine nettsider. 
d) Nettsiden kurs – 3 har meldt seg på så ordinært kurs ble utsatt- Forbundssekretær sørger for at de tre får 

opplæring og får vedlikeholdt sine nettsider 
e) Forbundssekretær møtte på ØT-ponniutvalgets møte – der tall ble gjennomgått og kvitteringer ble attestert.  
f) ØT-jakker er lagt til salgs ut på nett – for bestilling til dnt.ostfold@travsport.no   Styret vedtok å kjøpe inn 10 

jaker til lager.  KFS følger opp størrelser. 
g) Momarken – tas under eventuelt 
h) ØT-vedtatt å følge opp brev fra Råde og Onsøy om å gjenoppta ABV som ponniinstruktør.  Forbundet sender 

forespørsel om gjenopptakelse til DNT-Tove. 
 

3) Ponnisaker 
Leder av ponniutvalget informerte fra møtet i på hestesportens hus 21 og 22. oktober, der ponniutvalgsledere 
var samlet.  
-Ponnilisenskurs til våren må planlegges nøye – ØT setter rammer for kurset. 
-Tema møte er avholdt i samarbeid med ØT-Ungdomsutvalg. Foredragsholder Veterinær Jeanette Svendsen 
-Juleavslutning er avholdt. Bowling 24 barn/unge møtte, det kostet kr 5700,- 
-Det er ponnitrening i morgen Beate Møller og Vidar Garseg er ansvarlige denne kvelden. 
-Ponnitravløp – det er igjen 2 løp i år og det er satt opp 2 løp i starten på 2018. 

 
4) Ungdomssaker 

Leder av ØT-Ungdomsutvalg informerte om faktura mottatt fra Bespisning etablerings kvelden – ØT-leder 
forhandler om pris – 18 personer spiste, ikke 20 som fakturert. 
-Ny samling av ungdommene blir en Tema kveld om hestens anatomi 
-Ungdomsutvalget vil samarbeid med ponniutvalget om aktivitetsplan for 2018 
-7 ungdommer fra Østfold er påmeldt DNT-ungdomssamling weekend uke 45. –DNT melder om at alle er med. 
- lederen kom med et forslag om at på sikt burde ungdomsutvalget bestå av 5 ungdommer. ØT-styret var ens om 
det og ØT leder bringer tanken videre. 

 
5) Ponnilandsleir 

ØT skal utpeke et arbeidsutvalg – det fremkom forslag på leder og det fremkom et forslag fra Momarkens adm. 
Landsleir utvalg med leder settes og vedtas neste styremøte. 
-Rapport fra Forus og Sørlandet innhentes før neste styremøte. –forbundskontoret. 
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6) Galla 

-konferansier – Skubberud er spurt – svar gir i slutten av uka. 
-Musikk som i fjor – Neon Duo blir forespurt 
-Lydteknikker – bestilles fra hotellet – samme som i fjor  
-Annonsering – TGN som i fjor ordnes senere 
-Nominasjonsmøte, det første avholdes søndag 5.desember 
-Nominasjonsvideo + annet morsomt ordnes som før. 
-ØT-styret vedtok å ikke søke om tilskudd fra Momarken til Galla 2018 

 
 

Eventuelt 
-Leder av ØT- informerte fra Momarken 

-Oppdretterseminar 2018 

 

E-post til alle travlagene  

-Sponsor Galla 2018 

– forslag til årets ildsjel ønskes. 

 

Brev fra Moss datert 11/10 – Premiesjansen. 

-Brevet ble nøye gjennomgått, og tatt til etterretning.  

-Brevet videresendes til Generalsekretær og DNT-styret uten kommentarer 

-Svar sendes til Moss 

 

Forbundssekretæren informerte om økonomien. 

 

Ole informerte om at det nå er vedtatt at DS styrene skal ha 5 medlemmer. 2 av de 5 skal vare 1 ansatt i DNT og 1 fra 

DNT-styret. 

 

Neste ØT-styremøte 4/12 

 

Neste samling blir julebord hos KFS den 25/11 

 

09.11.2017  

Elin Kristin Nilsen  

forbundssekretær  

 

 

 

 
 


